



濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

2020年8月18日

致：全体同学、家长

请避免在学校假期进行旅游活动

有鉴于吉打、玻璃市、檳城发生第二波新冠疫情回弹，为守护全体师生的健康，敦促全体师生及家长提高警惕，避免在来临的短假(20/8/2020 - 24/8/2020)期间出外旅游，尤其是高风险及人群密集的景点。

2. 放假期间，若有任何症状，包括发烧、咳嗽、喉咙痛、伤风等，敬请就医诊治。在国家疫情还没完全阻断的情况下，双赢防疫，人人有责。敬请严格遵守防疫措施，感谢配合！

滨华中学

18 August 2020

To: All students and parents

Avoid traveling during school holidays

In view of the spike of cases in Kedah, Perlis and Penang, we urge all teachers, students and parents to be vigilant and avoid traveling during the coming school holidays (20 - 24 August 2020), especially to high-risk areas and crowded tourist spots, in order to protect the health of all teachers and students.

2. During the holidays, if you experience any symptoms, including fever, cough, sore throat, cold, etc., please seek medical attention. As Malaysia has not fully exited the COVID-19 pandemic, it is therefore the responsibility of everyone to strictly abide by the pandemic prevention measures to create a win-win and safe environment for all.

Thank you for your cooperation.

Pin Hwa High School

